
Message du Conseil de direction, CP Pointe-Claire 
  
Chers membres, chers parents, 
  
Veuillez trouver ci-joint les documents au sujet de notre assemblée générale annuelle.  
Vous constaterez que le Club de patinage Pointe-Claire a toujours besoin de bénévoles 
prêts à s’impliquer dans l'administration de notre Club.   
  
En vous joignant au comité, vous saisissez l'opportunité d'assurer l'existence du club 
tout en faisant profiter à votre enfant d'une activité sportive saine.   
  
Pour en connaitre davantage sur nos besoins à combler ou pour offrir vos services, je 
vous invite à communiquer avec moi, Patricia Wilcox, au (514) 971-0975. 
  
J’attends avec intérêt de vous voir mardi le 14 juillet à 19h00 en ligne avec « Zoom » 
veuillez remplir le formulaire d’inscription en cliquant sur le lien suivant 
 
AGA -mardi le 14 juillet 2020 
  
  
A Message from the Executive, Pointe-Claire SC 
  
Dear Club Members and Parents: 

  
The enclosed mailing regarding our upcoming Annual General Meeting will alert you to 
the fact that the Pointe-Claire Skating Club is always in need of volunteers to help with 
various positions associated with the administration of the club.  

  
Your involvement in the management of our club also provides you with an opportunity 
to ensure the continued quality of the skating club and an activity your child enjoys. 
  
For further information on our needs or to offer your services, please contact me, 
Patricia Wilcox, at (514) 971-0975. 
  
I look forward to seeing you on Tuesday July 14th, 2020 at 7:00pm online with “Zoom” 
Please fill out the registration form by clicking on the following link. 
AGM-Tuesday July 14, 2020 
 
  
Patricia Wilcox 
President, Pointe-Claire Skating Club 
 
 
  
  
  


